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Novembre 2008 

Al novembre Canal SET explicava que es tor-
naven a produir robatoris silenciosos des-
prés de gairebé dos anys. Concretament, al 
barri del Serrât i al Rieral. A tot això, la poli-
eia localitzava un cadáver en avançat estât 
de descomposició al bosc de l'Areny. Hi por-
tava, almenys, 15 dies. Pertanyia a un home, 
de 46 anys, vei de Santa Perpètua de la 
Mogoda que s'hauria suicidât. Una platafor-
ma d'afectats per l'accès directe a la C-17 que 
proposava Santa Eulàlia plantej ava a la 
Generalitat millorar la carretera entre 
l'Ametlla i Bigues i fer una variant de 600 
metres pel Rieral. En plena celebrado de 
Tots Sants, la regidoría de Participació expli-
cava que destinava 20.000 euros a repara-
cions per vandalisme i comportaments inci-
vics en equipaments municipals. Mentres-
tant, l'Ajuntament quantificava en un 3,5% 
l'augment mitjà de les ordenances fiscals. 
L'Impost sobre Béns i Immobles (IBI) puja-
va gairebé un 10%, increment que Conver-
gència i Unió va considerar exagerat. En la 
mateixa sessió, el consistori va aprovar un 
crédit d'1,3 milions d'euros. També al no-
vembre, es posava la primera pedra de la 
llar-residéncia per a discapacitats intel-lec-
tuals de la Fundado Privada Vallès Oriental, 
a Can Sabater. L'Associació de Mares i Pares 
d'Alumnes de l'Escola Ronçana enviava una 
carta a la Generalitat on demanava una sub-
venció per ajudar a pagar els 17.000 euros 
d'inversió que TAMPA havia fet a la cuina 
del centre docent. Dies més tard, la Comissió 
de Veins del Tenes es queixava de manca 
d'informació i de l'endarreriment en l'infor-
me alternatiu que havia de tenir a punt la 
Generalitat per al Pia d'Actuació al riu. Es 
començaven a saber els canvis que hi hauria 
a la festa jove de la Festa Major d'Estiu, i 
Santa Eulàlia ampliava els espais d'oficines 
municipals, lluny del consistori. L'antic con-
sultori mèdie de la Sagrera es convertía en 

seu de la nova àrea de Serveis Personals. 
Aquests dies, l'Ajuntament i la Generalitat 
signaven un conveni per iniciar un progra-
ma educatiu a TIES Vali del Tenes per a es-
tudiants amb dificultats per seguir el ritme 
de treball a l'aula amb Tobjectiu d'oferir for-
mado laboral a alumes fora de l'institut. A 
tot això, l'Ajuntament obria un compte cor-
rent a Tanomenada banca ètica i Santa 
Eulàlia acollia una jornada sobre qualitat i 
sostenibilitat al Turisme Rural. L'actual mi-
litant de Convergència i Unió, Ángel Colom 
tornava al pöble en un sopar del Pa amb 
Tomàquet. A finals de novembre, s'inaugu-
rava el CEIP La Sagrera i l'Ajuntament s'ad-
heria a la setmana europea de reducció de 
résidus. El nivell de participació dels veins al 
sistema de recollida selectiva porta a porta 
confirmava les bones dades de feia dos anys. 
En crònica cultural, la colla de Gitanes ini-
ciava el procès per constituir-se oficialment 
com a entitat i dotar-se d'estatuts. 

L'Icalde de Santa Eulàlia Enric Barbany, el 
Director dels Serveis Territorials d'Educació del 
Maresme-Vallès Orientai, Josep Ma. Fernández, la 
Directora de l'Escola, Marta Arenas, i dos alumnes 
el dia de la inaugurado de l'Escola La Sagrera. 
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